



جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية لشركة الافكو لتمويل شراء وتأجير الطائرات ش.م.ك.ع

Agenda of the Extraordinary General Assembly Meeting

of ALAFCO Aviation Lease and Finance Company K.S.C.P.

- 1- Approving the recommendation of the Board of Directors to amend the company's Articles of Incorporation by adding a new paragraph to Article (47) of the company's Articles of Incorporation or adding a new Article as per the procedure of MOCI stating the following:

Original Text:

Dividends shall be paid to the shareholders at the place and times as may be determined by the Board of Directors.

Amended Text:

Dividends shall be paid to the shareholders at the place and times as may be determined by the Board of Directors.

The company may, upon the proposal of the Board of Directors and the approval of the ordinary general assembly, distribute interim dividends quarterly or semi-annually, provided that the validity of such distribution is of actual profits in accordance with generally accepted accounting principles, provided that the distribution does not affect the paid-up capital, and the ordinary general assembly may authorize the Board of Directors, without prejudice to the paid-up capital of the company to distribute the interim profits as mentioned above

1. الموافقة على توصية مجلس الادارة بتعديل عقد الشركة بإضافة فقرة جديدة الى المادة (47) من النظام الأساسي للشركة أو إضافة مادة جديدة حسب ما تقتضيه إجراءات وزارة التجارة والصناعة تنص على الآتي:

النص قبل التعديل:

تدفع حصص الأرباح الى المساهمين في المكان والمواعيد التي يحددها مجلس الادارة.

النص بعد التعديل:

تدفع حصص الأرباح الى المساهمين في المكان والمواعيد التي يحددها مجلس الادارة.

ويجوز للشركة بناء على اقتراح مجلس الإدارة وموافقة الجمعية العامة العادية توزيع أرباح مرحلية على فترات نصف أو ربع سنوية ويشترط لصحة هذا التوزيع أن تكون أرباح حقيقية وفقاً للمبادئ المحاسبية المتعارف عليها، وبشرط ألا يمس التوزيع رأس المال المدفوع، وللجمعية العامة العادية تفويض مجلس الإدارة، وبما لا يمس رأس مال المدفوع للشركة في توزيع الأرباح المرحلية على النحو السالف الذكر.



2- Reviewing the fairness opinion with respect to the sale of the 23 aircraft from ALAFCO's Portfolio along with the leases attached to it, to be entered into with Macquarie Airfinance Group Limited and all related documents.

3- Approving of the APA Amendment Agreement, which reflect the changes on the approved APA (approved in December 2022) to include the sale of the 23 aircraft from ALAFCO's portfolio along with the leases attached to it, to be entered into with Macquarie Airfinance Group Limited and all related documents, for an amount of USD 1,115,000,000 equivalent to approximately KD 344,312,000 for the 23 aircraft (subject to change according to currency exchange rate).

4- Authorizing the Board of Directors, or any other party to be delegated or assigned by the Board of Directors, on behalf of the Company in concluding and executing the aforementioned Agreement and all relevant documents as well as any other relevant agreements or documents, with any amendments the authorized party or the delegate deems necessary based on the authorities conferred on him by the Board of Directors, delivering any documents that may be required and fulfilling all necessary procedures without referring to the ordinary general assembly.

-2 الاطلاع على الرأي المنصف (Fairness Opinion) بشأن اتفاقية بيع 23 طائرة من محفظة ألافكو مع عقود الإيجار المرتبطة بها (APA Amendment Agreement) وملحقاتها، المزمع إبرامها مع شركة ماكوارى (Macquarie Airfinance Group Limited).

-3 الموافقة على التعديل على إتفاقية بيع 53 طائرة من محفظة ألافكو مع عقود الإيجار المرتبطة بها التي تم الموافقة عليها في ديسمبر 2022 لتضمينها بيع الـ 23 طائرة من محفظة ألافكو مع عقود الإيجار المرتبطة بها (APA Amendment Agreement) وملحقاتها، المزمع إبرامها مع شركة ماكوارى (Macquarie Airfinance Group Limited) وجميع الوثائق ذات الصلة، بسعر أساسي لـ 23 طائرة يبلغ 1,115,000,000 دولار أمريكي، بما يعادل 344,312,000 دينار كويتي تقريباً (قابل للتغيير حسب معدل صرف العملة).

-4 الموافقة على تفويض مجلس الإدارة أو من يفوضه أو يكلفه نيابة عن الشركة في إبرام وتحرير وتنفيذ الاتفاقية المشار إليها وجميع الوثائق ذات الصلة وأية اتفاقيات أو مستندات أخرى متصلة بها وإجراء أي تعديلات يراها ضرورية وفق الصلاحيات المخولة له من مجلس الإدارة وتسليم أية مستندات أو وثائق تكون مطلوبة واستكمال كافة الإجراءات اللازمة لذلك دون إعادة العرض على الجمعية العامة للشركة.



ALAFCO AVIATION LEASE AND FINANCE CO. KSCP

شركة ألافكو لتمويل شراء وتأجير الطائرات ش.م.ك.ع

السجل التجاري 80745 - رأس المال 95,209,348.200 د.ك

5- Delegate the Board of Directors to analyze the strategy and the future of the company and prepare a proposal on the subject matter after completing all the procedures for selling the aircraft in the company's portfolio.

5- تكليف مجلس الإدارة بإعداد تصور بشأن استراتيجية الشركة ومستقبلها بعد استكمال جميع إجراءات بيع الطائرات في محفظة الشركة.

سامي عبداللطيف النصف
رئيس مجلس الإدارة